
PRO HERMANSBY

PROTOKOLL FÖRT VID MEDLEMSMÖTE 2019-04-04

1    MEDLEMSMÖTETS ÖPPNANDE
      Ordförande Bengt öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2    DAGORDNINGEN
      Förslaget till dagordningen godkändes

3    VAL AV PROTOKOLLJUSTERARE
      Birgitta Johansson och Lennart Johansson valdes att justera dagens protokoll.

4    FÖRRA MEDLEMSMÖTESPROTOKOLLET
      Protokollet från 2019-03-21 gicks igenom och lades till handlingarna.

5    SKRIVELSER
      Inga skrivelser hade kommit in.

6    RAPPORTER

6A  ORDFÖRANDEN  Bengt informerad om att PRO - Riks nu är inne i arbetet med en organisations-
utredning inom hela rörelsen från föreningar, distrikt och riksorganisation.
Vi fem distrikt inom Västra Götaland bevakar detta.
Aktuella frågor på riksnivå är pensionerna, lika skatt på pension och arbete.
En rejäl höjning av garantipensionen.
Ett nytt pensionssystem är ett måste det vi har är 30 år gammalt.
En höjning av bostadstillägget till 7000 kr i månaden

På distriktsnivå jobbar vi med vård, omsorgsfrågor, boende och infrastrukturen inom regionen.

Bengt aviserade att styrelsen kommer under hösten att framlägga förslag till ett INFORMATIONSMÖTE 
- ÖPPET HUS där målsättningen är att locka till oss mer medlemmar, bra kanske att samarbeta med
PRO Kungälv och PRO Ytterby. Mer information till hösten

6B  KASSÖREN  Morgan presenterade föreningens ekonomi. I dagsläget finns det 10.871 kr i kassan och
40.391 kr på plusgirot varav 6.500 kr som föreningen förvaltar för Procedurerna. 

6C  MEDLEMSANSVARIG  233 medlemmar i dagsläget

6D  RESOR OCH STUDIER  
      Maritha informerade om tredagarsbussresan till Mälardalen, start lördag den 1 juni t o m måndag

den 3 juni.  Det finns platser kvar även för vänner, grannar som inte är PRO-medlemmar.

6E  MÅNADSMÖTE  Varje säsong startar med ett INFORMATIONSMÖTE. Den 5 september kl 11:00 är
det dags igen.



7   ÖVRIGT
Bettan har inhandlat några gula klubbtröjor för boularna när de är ute och representerar föreningen.
Klubbmärken finns i PRO-gården som sys på tröjorna. Om tröjorna inhandlas, betalas de av spe-
larna själva men ett litet antal betalas av föreningen som kommer att finnas i PRO-gården för even-
tuella inhoppare/reserver. 

Vårens sista styrelsemöte i maj kommer styrelsen, Maritha och Sune gå igenom  PROGRAMMET 
så det blir klart för utdelning på informationsmötet den 5 september.

8   NÄSTA TORSDAGSTRÄFF - SÄSONGSAVSLUTNING
      Torsdag den 2 maj kl 11:00 som är sker runt PRO-gården

Höstsäsongen startar torsdag den 5 september 

Kärna 2019-04-04
Eva Hassinge antecknade

Bengt Eklund

ordförande

Birgitta Johansson Lennart Johansson

justerare justerare


